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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafc6w Wloclawka zvwacalnrt sig z uprzejm4 proSb4 o wydanie
dyspozycji odpowiednim shrZbom komunalnym by dokonaly poprawnej pielggnacji
roSlinnoSci nasadzonej przy (;cieizkach rowerowych i chodnikach - przycigty wystajece gatrgzie
i kzaki kt6re rosn4 na Scie2ce rowerowej i chodniku wzdhtiz ulicy Okrzei Stefana.
W wielu miejscach hzaki zpobocza Scie2ek zwisaj4 do ich polowy. W niekt6rych miejscach
trawy zajmuj4 3/4 chodnika i Scie2ek rowerowych. Robi sig niebezpiecznie w4sko, a ruch jest
wyj4tkowo duzy w te wakacje.
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